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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 

Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-08-21 kl 19.15 – 21.00 i 
Harlekin, Vattugatan 2, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad, Berny 
Jonsson och Carl-Axel Hallberg. Berny deltog i egenskap av styrelsesuppleant. 

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Henrik Carlsson och Mikael Cederblad. 
Protokollet justeras digitalt. 

§3 Ekonomi 

Henrik redogjorde för vår ekonomi som den ser ut i dagsläget. NSS har en mycket god ekonomi. 
NSS har hittills under året erhållit 36 000 och vi förväntar oss minst 8 000 kr ytterligare.  

Henrik bifogade resultaträkning per dagens datum. Kontantprincipen har alltid tillämpats av 
NSS, liksom i flertalet mindre föreningar varför ingen hänsyn tas till upplupna kostnader eller 
dito intäkter.  

Resultaträkningen visar i dagsläget på minus 7 504 kr. 

§4 Träningar. Ledare. Aktivitet seniortid 

Träningstider kommer vara som tidigare, dvs  
Måndagar 17.00 – 18.00 Juniorer och nybörjare 
Måndagar 18.00 – 19.00 Juniorer 
Tisdagar 17.00 – 18.00 Juniorer 
Tisdagar 18.00 – 21.00 Seniorer, juniorer också välkomna. 
Ledare Henrik och Mattias. Efterfrågas en ytterligare som avbytare. Får lösas – kanske en 
förälder…  
Några namn nämndes. Henrik kollar upp. 

Förslag om att vi ska engagera föredragshållare och då är Franko Lukez på förslag tillsammans 
med Deniz Arman som håller ELO 2348. RF SISU kan bidra med ersättning för dessa. Vi samlar 
poäng hos RF SISU via lärgrupper. Vi har god kontakt med Marcus Arvidsson som är 
Idrottskonsulent i Nybro. Johnny åtog sig att vidtala Franko och Henrik ska kolla med Denise om 
de var och en vill åtaga sig att hålla en undervisningskväll med NSS. 

Carl-Axel framförde att han gärna vill att vi har träning på tisdagarna för nybörjare och äldre 
spelare som föredrar eftermiddagar framför kvällar. Skulle vara mellan kl 15.00 – 17.00. Mötet 
ser inget hinder emot att vi kan tillföra en sådan. Henrik kan i så fall troligen hjälpa till med 
detta också. Carl-Axel fick i uppdrag att höra sig för med pensionärsföreningarna SPF och PRO 
för att se om det finns intresse och även sätta upp anslag hos dessa föreningar. 

§5 MG-Open 

MG-Open hette tidigare EGP Open. Möregruppen har numera övertagit EGP och därför skedde 
ett namnbyte. Sponsorbeloppet har samtidigt höjts från 8 000 kr till 15 000 kr. 
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MG-Open innebär att många personer samlas. Inte bara deltagarna utan även föräldrar och 
ledare. Det innebär tyvärr att Harlekin inte räcker till. Henrik har varit i kontakt med Jutegården, 
men denna är fullbokad för lång tid framåt. Däremot finns Fagerslättskolans matsal tillgänglig 
och kommer att användas vid alla MG-Open denna säsongen. För hyran har Schackakademin 
lämnat ett bidrag och Keros pappa sponsrar också. Eventuellt kan ett bidrag även komma från 
NBAB. En fördel kan vara att anslag sätts upp i Fagerslättskolan som kan locka nya deltagare 
från skolan. Intresset är mycket stort, i synnerhet från Öland. 

Vi sponsras nu även av Godisgrisen, vi får köpa in godis till deras inköpspriser och vi får närmare 
till leverantören nu om något tar slut i lager. Försäljningen kommer att ske från en ”kiosk” där 
föräldrarna sköter försäljningen och inte som tidigare obemannad försäljning. 

Tävlingsformen är samma som tidigare år. 

Stora Hotellet levererar maten, de har dock höjt priset något. Vi kommer i gengäld att kräva 
högre klass på maten. 

En tilläggsavgift tillkommer för att kunna använda diskmaskinen i Fagerslättskolan. Vi har alltid 
sett det som en självklarhet att lämna tillbaka kantinerna rena till Stora Hotellet. Tallrikar, 
bestick och glas behöver ju också diskas, de tillhör Fagerslättskolans matsal och kan nyttjas utan 
extra kostnad.  

Ekonomin för tävlingen är dock säkrad.  

§ 6 Seriespel 

Allsvenskan.  
Nybro SS är inlottat i en div 3-grupp tillsammans med Jönköping SS II, Västervik ASK och 
Vaggeryd SK. Vi utgår ifrån att det blir dubbelrondigt och ett tidigare förslag från Västervik går 
ut på att lagen ska prova att spela på neutral plan i Vetlanda och då spela båda ronderna 
samtidigt, dvs två partier samma dag. Vaggeryd har tidigare accepterat och en förfrågning i NSS 
har visat att vi är beredda att prova också. Nu har även Jönköping, dock skeptiska, accepterat 
att vi gör ett försök i första ronden och ser hur det utfaller. Johnny är lagledare. 

Småländskan 
Småländskan kommer att innehålla minst åtta lag, troligen tillkommer några till. Det blir 
gruppspel. 
Anmälda lag är NSS II, Sandby Gårdby SK, Ljungby SK, Västervik ASK II, Karlshamn SK, Torsås SK, 
Oskarshamn SS II och Oskarshamn SS III. Johnny är lagledare med Carl-Axel som 
ställföreträdare. Carl-Axel kör inte bil några längre sträckor. Tanken är att juniorer ska få spela, 
men det fordras att man kan föra ett läsligt protokoll vilket gör att många juniorer bortfaller 
tyvärr. 

§ 7 Tävlingar Hålltider 

Aldéns Minnesturnering kommer att spelas på en dag, söndagen den 6 oktober på samma sätt 
som förra året. Tidshandikapp, total speltid per parti 40 minuter fördelas mellan spelarna som 
tidigare. 
KM (Nybromästerskapet) RANKAD 90 minuter/spelare, kommer att spelas maximalt 7 ronder, 
troligen Monrad (om anmälda deltagare överstiger 8) och partierna spelas tisdagar i jämna 
veckor. Johnny meddelar vilka datum. Anmälan om deltagande till Johnny eller Henrik senast 
den 10 september. Flera WO än ett kommer att leda till uteslutning för vidare spel i 
turneringen. 
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Vintertidsschackturneringen RANKAD kommer att spelas söndagen den 27 oktober. 15 
minuter/spelare. 
Julblixt RANKAD 5 minuter/spelare kommer att spelas tisdagen den 17 december. 
Påskblixt RANKAD 5 minuter/spelare kommer att spelas tisdagen den 15 april 2025. 
KM Blixt RANKAD 5 minuter/spelare. Datum kommer att meddelas senare (2025). 
 
§ 8 Nybro bakluckeloppis på Åkrahäll  

Loppisen hålls den 1 september. Ingemar och Johnny har beslutat att vi inte deltar denna gång. 
Vi har lite för dåligt med loppis-saker av bra kvalitet.   

§ 9 Gula Grillen 

Mikael och Henrik ska gå på ett utvärderingsmöte senare.  
Summering av intryck:  
Första gången med invigningen var bra 
Andra gången var det också bra. 
Tredje gången kom inga andra föreningar, vi var själva där. Inte bra att andra klubbar sviker sina 
åtaganden. 
Fjärde gången med avslutning hade sammankomsten flyttats till Fryshuset p.g.a att renovering 
påbörjats av Harlekin. Tiden hade ändrats från 14.00-16-00 som det var sagt tidigare. Istället ny 
tid 11.00 – 18.00. Besked om den ändrade tiden kom kl 09.30 samma dag och när Mikael sökte 
mer information fick vi inget svar från de ansvariga. Då informationen kom så sent och var så 
ofullständig uteblev vi från avslutningen.  

§10 Nästa möte 

Nästa möte blir den 16 september kl 19.15 i Harlekin. 

§ 11 Övriga frågor 

• Meddelande kom vid denna tid under pågående möte att Målerås Mekaniska AB 
sponsrar med 3 000 kr. 

• Arbetet med nya stadgar för NSS kan påbörjas. Vi har fått en grundmall utarbetad av SSF 
(Sveriges Schackförbund) som vi kan jobba utifrån. Henrik och Johnny har tidigare tagit 
på sig att utarbeta nya stadgar då de gamla i många avseenden blivit otidsenliga. 

• Plusgirot chockhöjs nu från årsavgift 925 kr till 1 300 kr och avgift tillkommer liksom 
tidigare för alla inbetalningar. Henrik ska undersöka om vi kan få till ett bättre avtal (bg) 
med Swedbank eller Länsförsäkringar (LF). Historiskt sett har Swedbank sponsrat NSS på 
olika sätt medan fördelen med LF är att de finns i Nybro. Swedbank har avtal med RF 
SISU vilket vi kan ha nytta av. 

• Henrik framförde att han varit i kontakt med Folksam om en sakförsäkring för 1 500 kr 
per år som ger ersättning upp till 250 000 kr för material. Genom RF SISU är vi 
grundförsäkrade vad avser skador som drabbar medlemmar eller funktionärer vid våra 
sammankomster. Henrik fick i uppdrag av en enig styrelse att teckna försäkring i 
Folksam för föreningens material. 

• Henrik framförde önskemål om att få köpa en s k rollup där vi vid MG-Open och andra 
öppna evenemang kan visa upp våra sponsorer så att de känner att de får något för sina 
sponsorpengar. Kostnad för en sådan är 1 000 kr. De flesta sponsorer är återkommande 
så vi räknar med att kunna använda den även kommande år. Henrik fick i uppdrag att 
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inköpa en sådan. Det är två veckors leveranstid och sponsorerna ska inkomma med de 
loggor de vill använda på den. 

• Fagerslättskolan har inbjudit till Föreningskväll den 12 september 17.30-19.30. Vi 
kommer att finnas där med klockor och spel och göra reklam för NSS och för MG-Open. 
Henrik har bokat bord och stolar. Vi sitter utomhus vid bra väder och inomhus vid regn. 
Henrik och Mikael A kommer att vara där men är vi flera så är det ännu bättre. 

• Låsningsschema efter seniorträningarna på tisdagarna. Mikael C ansvarar för låsningen 
och om inte han är närvarande får Henrik eller Mikael A ansvara för låsningen. Vi har 
bara tre nycklar. 

• SnabbschacksDM med sista anmälningsdag den 10 september spelas i Algutsrum den 14 
september. NSS står för anmälningsavgiften för laget, men inte för individuellt 
deltagande. Vi räknar med att ställa upp med ett lag. I dagsläget är bara Mikael C klar att 
ingå i detta lag men då laget består av fyra spelare behöver vi tre till. Henrik samordnar.  

• Uteschack kommande helg i Skälby, anordnat av Kalmar SK. Kalmar har såvitt vi vet bara 
informerat om evenemanget på Facebook och på deras egen hemsida. Ingen i styrelsen 
har fått någon inbjudan, inte heller Smålands Schackförbund (SmSF) har informerats så 
vi har varit helt ovetande om tävlingen fram till för någon dag sedan. Om inte Kalmar SK 
informerar andra klubbar och SmSF är det något dom får ta ansvar för. Vi kan inte lastas 
för att inte vi informerar våra medlemmar om vi inte får någon information från Kalmar 
SK. 

• Foliering av digitala schackbräden. Våra digitala bräden saknar siffror och bokstäver i 
kanterna av brädena. Det blir svårt för juniorerna i synnerhet att protokollföra om dessa 
saknas. Därför ska Mikael A ta kontakt med ett företag på Flyebovägen i Nybro som vi 
varit i kontakt med tidigare och se om dom kan ta fram någon plastfolie som kan fästas 
på brädena på ett snyggt sätt. Henrik har brädena hemma hos sig i dagsläget av 
säkerhetsskäl. 

• Distriktkonferens. Henrik deltar i egenskap av ordförande för SmSF och Mattias som ska 
företräda NSS har bett om att få ett enkelrum som kostar 300 kronor extra och inte 
bekostas av SmSF. Mötet beslutade om att NSS står för merkostnaden. Fullmakt ska 
även ordnas åt Mattias. 

§ 12 Mötet avslutades  

Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-08-21 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justerat   

Henrik Carlsson    Mikael Cederblad 
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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 


Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-08-21 kl 19.15 – 21.00 i 
Harlekin, Vattugatan 2, Nybro.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad, Berny 
Jonsson och Carl-Axel Hallberg. Berny deltog i egenskap av styrelsesuppleant. 


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 


§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Henrik Carlsson och Mikael Cederblad. 
Protokollet justeras digitalt. 


§3 Ekonomi 


Henrik redogjorde för vår ekonomi som den ser ut i dagsläget. NSS har en mycket god ekonomi. 
NSS har hittills under året erhållit 36 000 och vi förväntar oss minst 8 000 kr ytterligare.  


Henrik bifogade resultaträkning per dagens datum. Kontantprincipen har alltid tillämpats av 
NSS, liksom i flertalet mindre föreningar varför ingen hänsyn tas till upplupna kostnader eller 
dito intäkter.  


Resultaträkningen visar i dagsläget på minus 7 504 kr. 


§4 Träningar. Ledare. Aktivitet seniortid 


Träningstider kommer vara som tidigare, dvs  
Måndagar 17.00 – 18.00 Juniorer och nybörjare 
Måndagar 18.00 – 19.00 Juniorer 
Tisdagar 17.00 – 18.00 Juniorer 
Tisdagar 18.00 – 21.00 Seniorer, juniorer också välkomna. 
Ledare Henrik och Mattias. Efterfrågas en ytterligare som avbytare. Får lösas – kanske en 
förälder…  
Några namn nämndes. Henrik kollar upp. 


Förslag om att vi ska engagera föredragshållare och då är Franko Lukez på förslag tillsammans 
med Deniz Arman som håller ELO 2348. RF SISU kan bidra med ersättning för dessa. Vi samlar 
poäng hos RF SISU via lärgrupper. Vi har god kontakt med Marcus Arvidsson som är 
Idrottskonsulent i Nybro. Johnny åtog sig att vidtala Franko och Henrik ska kolla med Denise om 
de var och en vill åtaga sig att hålla en undervisningskväll med NSS. 


Carl-Axel framförde att han gärna vill att vi har träning på tisdagarna för nybörjare och äldre 
spelare som föredrar eftermiddagar framför kvällar. Skulle vara mellan kl 15.00 – 17.00. Mötet 
ser inget hinder emot att vi kan tillföra en sådan. Henrik kan i så fall troligen hjälpa till med 
detta också. Carl-Axel fick i uppdrag att höra sig för med pensionärsföreningarna SPF och PRO 
för att se om det finns intresse och även sätta upp anslag hos dessa föreningar. 


§5 MG-Open 


MG-Open hette tidigare EGP Open. Möregruppen har numera övertagit EGP och därför skedde 
ett namnbyte. Sponsorbeloppet har samtidigt höjts från 8 000 kr till 15 000 kr. 







MG-Open innebär att många personer samlas. Inte bara deltagarna utan även föräldrar och 
ledare. Det innebär tyvärr att Harlekin inte räcker till. Henrik har varit i kontakt med Jutegården, 
men denna är fullbokad för lång tid framåt. Däremot finns Fagerslättskolans matsal tillgänglig 
och kommer att användas vid alla MG-Open denna säsongen. För hyran har Schackakademin 
lämnat ett bidrag och Keros pappa sponsrar också. Eventuellt kan ett bidrag även komma från 
NBAB. En fördel kan vara att anslag sätts upp i Fagerslättskolan som kan locka nya deltagare 
från skolan. Intresset är mycket stort, i synnerhet från Öland. 


Vi sponsras nu även av Godisgrisen, vi får köpa in godis till deras inköpspriser och vi får närmare 
till leverantören nu om något tar slut i lager. Försäljningen kommer att ske från en ”kiosk” där 
föräldrarna sköter försäljningen och inte som tidigare obemannad försäljning. 


Tävlingsformen är samma som tidigare år. 


Stora Hotellet levererar maten, de har dock höjt priset något. Vi kommer i gengäld att kräva 
högre klass på maten. 


En tilläggsavgift tillkommer för att kunna använda diskmaskinen i Fagerslättskolan. Vi har alltid 
sett det som en självklarhet att lämna tillbaka kantinerna rena till Stora Hotellet. Tallrikar, 
bestick och glas behöver ju också diskas, de tillhör Fagerslättskolans matsal och kan nyttjas utan 
extra kostnad.  


Ekonomin för tävlingen är dock säkrad.  


§ 6 Seriespel 


Allsvenskan.  
Nybro SS är inlottat i en div 3-grupp tillsammans med Jönköping SS II, Västervik ASK och 
Vaggeryd SK. Vi utgår ifrån att det blir dubbelrondigt och ett tidigare förslag från Västervik går 
ut på att lagen ska prova att spela på neutral plan i Vetlanda och då spela båda ronderna 
samtidigt, dvs två partier samma dag. Vaggeryd har tidigare accepterat och en förfrågning i NSS 
har visat att vi är beredda att prova också. Nu har även Jönköping, dock skeptiska, accepterat 
att vi gör ett försök i första ronden och ser hur det utfaller. Johnny är lagledare. 


Småländskan 
Småländskan kommer att innehålla minst åtta lag, troligen tillkommer några till. Det blir 
gruppspel. 
Anmälda lag är NSS II, Sandby Gårdby SK, Ljungby SK, Västervik ASK II, Karlshamn SK, Torsås SK, 
Oskarshamn SS II och Oskarshamn SS III. Johnny är lagledare med Carl-Axel som 
ställföreträdare. Carl-Axel kör inte bil några längre sträckor. Tanken är att juniorer ska få spela, 
men det fordras att man kan föra ett läsligt protokoll vilket gör att många juniorer bortfaller 
tyvärr. 


§ 7 Tävlingar Hålltider 


Aldéns Minnesturnering kommer att spelas på en dag, söndagen den 6 oktober på samma sätt 
som förra året. Tidshandikapp, total speltid per parti 40 minuter fördelas mellan spelarna som 
tidigare. 
KM (Nybromästerskapet) RANKAD 90 minuter/spelare, kommer att spelas maximalt 7 ronder, 
troligen Monrad (om anmälda deltagare överstiger 8) och partierna spelas tisdagar i jämna 
veckor. Johnny meddelar vilka datum. Anmälan om deltagande till Johnny eller Henrik senast 
den 10 september. Flera WO än ett kommer att leda till uteslutning för vidare spel i 
turneringen. 







Vintertidsschackturneringen RANKAD kommer att spelas söndagen den 27 oktober. 15 
minuter/spelare. 
Julblixt RANKAD 5 minuter/spelare kommer att spelas tisdagen den 17 december. 
Påskblixt RANKAD 5 minuter/spelare kommer att spelas tisdagen den 15 april 2025. 
KM Blixt RANKAD 5 minuter/spelare. Datum kommer att meddelas senare (2025). 
 
§ 8 Nybro bakluckeloppis på Åkrahäll  


Loppisen hålls den 1 september. Ingemar och Johnny har beslutat att vi inte deltar denna gång. 
Vi har lite för dåligt med loppis-saker av bra kvalitet.   


§ 9 Gula Grillen 


Mikael och Henrik ska gå på ett utvärderingsmöte senare.  
Summering av intryck:  
Första gången med invigningen var bra 
Andra gången var det också bra. 
Tredje gången kom inga andra föreningar, vi var själva där. Inte bra att andra klubbar sviker sina 
åtaganden. 
Fjärde gången med avslutning hade sammankomsten flyttats till Fryshuset p.g.a att renovering 
påbörjats av Harlekin. Tiden hade ändrats från 14.00-16-00 som det var sagt tidigare. Istället ny 
tid 11.00 – 18.00. Besked om den ändrade tiden kom kl 09.30 samma dag och när Mikael sökte 
mer information fick vi inget svar från de ansvariga. Då informationen kom så sent och var så 
ofullständig uteblev vi från avslutningen.  


§10 Nästa möte 


Nästa möte blir den 16 september kl 19.15 i Harlekin. 


§ 11 Övriga frågor 


• Meddelande kom vid denna tid under pågående möte att Målerås Mekaniska AB 
sponsrar med 3 000 kr. 


• Arbetet med nya stadgar för NSS kan påbörjas. Vi har fått en grundmall utarbetad av SSF 
(Sveriges Schackförbund) som vi kan jobba utifrån. Henrik och Johnny har tidigare tagit 
på sig att utarbeta nya stadgar då de gamla i många avseenden blivit otidsenliga. 


• Plusgirot chockhöjs nu från årsavgift 925 kr till 1 300 kr och avgift tillkommer liksom 
tidigare för alla inbetalningar. Henrik ska undersöka om vi kan få till ett bättre avtal (bg) 
med Swedbank eller Länsförsäkringar (LF). Historiskt sett har Swedbank sponsrat NSS på 
olika sätt medan fördelen med LF är att de finns i Nybro. Swedbank har avtal med RF 
SISU vilket vi kan ha nytta av. 


• Henrik framförde att han varit i kontakt med Folksam om en sakförsäkring för 1 500 kr 
per år som ger ersättning upp till 250 000 kr för material. Genom RF SISU är vi 
grundförsäkrade vad avser skador som drabbar medlemmar eller funktionärer vid våra 
sammankomster. Henrik fick i uppdrag av en enig styrelse att teckna försäkring i 
Folksam för föreningens material. 


• Henrik framförde önskemål om att få köpa en s k rollup där vi vid MG-Open och andra 
öppna evenemang kan visa upp våra sponsorer så att de känner att de får något för sina 
sponsorpengar. Kostnad för en sådan är 1 000 kr. De flesta sponsorer är återkommande 
så vi räknar med att kunna använda den även kommande år. Henrik fick i uppdrag att 







inköpa en sådan. Det är två veckors leveranstid och sponsorerna ska inkomma med de 
loggor de vill använda på den. 


• Fagerslättskolan har inbjudit till Föreningskväll den 12 september 17.30-19.30. Vi 
kommer att finnas där med klockor och spel och göra reklam för NSS och för MG-Open. 
Henrik har bokat bord och stolar. Vi sitter utomhus vid bra väder och inomhus vid regn. 
Henrik och Mikael A kommer att vara där men är vi flera så är det ännu bättre. 


• Låsningsschema efter seniorträningarna på tisdagarna. Mikael C ansvarar för låsningen 
och om inte han är närvarande får Henrik eller Mikael A ansvara för låsningen. Vi har 
bara tre nycklar. 


• SnabbschacksDM med sista anmälningsdag den 10 september spelas i Algutsrum den 14 
september. NSS står för anmälningsavgiften för laget, men inte för individuellt 
deltagande. Vi räknar med att ställa upp med ett lag. I dagsläget är bara Mikael C klar att 
ingå i detta lag men då laget består av fyra spelare behöver vi tre till. Henrik samordnar.  


• Uteschack kommande helg i Skälby, anordnat av Kalmar SK. Kalmar har såvitt vi vet bara 
informerat om evenemanget på Facebook och på deras egen hemsida. Ingen i styrelsen 
har fått någon inbjudan, inte heller Smålands Schackförbund (SmSF) har informerats så 
vi har varit helt ovetande om tävlingen fram till för någon dag sedan. Om inte Kalmar SK 
informerar andra klubbar och SmSF är det något dom får ta ansvar för. Vi kan inte lastas 
för att inte vi informerar våra medlemmar om vi inte får någon information från Kalmar 
SK. 


• Foliering av digitala schackbräden. Våra digitala bräden saknar siffror och bokstäver i 
kanterna av brädena. Det blir svårt för juniorerna i synnerhet att protokollföra om dessa 
saknas. Därför ska Mikael A ta kontakt med ett företag på Flyebovägen i Nybro som vi 
varit i kontakt med tidigare och se om dom kan ta fram någon plastfolie som kan fästas 
på brädena på ett snyggt sätt. Henrik har brädena hemma hos sig i dagsläget av 
säkerhetsskäl. 


• Distriktkonferens. Henrik deltar i egenskap av ordförande för SmSF och Mattias som ska 
företräda NSS har bett om att få ett enkelrum som kostar 300 kronor extra och inte 
bekostas av SmSF. Mötet beslutade om att NSS står för merkostnaden. Fullmakt ska 
även ordnas åt Mattias. 


§ 12 Mötet avslutades  


Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-08-21 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justerat   


Henrik Carlsson    Mikael Cederblad 
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